
 

 

 

Številka: 90000-1/2025-28        K 2. točki   

Datum: 31. 1. 2025                                                                                         20. seje  

 

MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

Zadeva: Pisno svetniško vprašanje – slabo očiščene ljubljanske ceste, pločniki, kolesarske steze in 

parkirišča zaradi odpadlega listja 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana postavljam kot samostojna mestna svetnica NSi 

županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje: 

Občani so nam posredovali fotografije nekaterih neočiščenih javnih površin v MOL. V zadnjih tednih 

tudi sami opažamo, da številne javne površine niso ustrezno očiščene, zaradi česar lahko prihaja do 

nevarnih razmer za pešce, kolesarje in voznike. Ne moremo se izgubiti občutka, da ljubljanske ulice 

postajajo čedalje bolj neočiščene (glejte Prilogo 1). 

Mokri in razpadajoči listi na pločnikih in kolesarskih poteh predstavljajo povečano nevarnost zdrsa, kar 

je še posebej problematično v vlažnem vremenu. Listje na cestiščih zmanjšuje oprijem vozil in lahko 

povzroči nesreče. Določena parkirišča, ki so v lasti MOL, so prav tako prekrita z listjem, kar otežuje varno 

parkiranje. 

Menimo, da bi morala MOL skupaj s službami za področje ravnanja z odpadki ter urejenost mesta, bolje 

poskrbeti za redno in temeljito čiščenje javnih površin, saj je zagotavljanje varnosti občank in občanov 

ena izmed osnovnih nalog MOL. Znano je, da se JP VOKA SNAGA trudi organizirati čiščenje javnih 

površin na visoki ravni. Glede na to, da se vsako leto soočamo s podobno situacijo, bi bilo smiselno 

načrtovati bolj učinkovito strategijo čiščenja in pogostejše odstranjevanje odpadnega listja v obdobju 

jeseni in tudi v času milih zim, kakršna je tudi letos. 

Prosimo vas za poimenski seznam čiščenja vseh ljubljanskih cest, ulic, kolesarskih poti in parkirišč, ki so 

bila očiščena v januarju 2025 skupaj s pogostostjo čiščenje le-teh. Prav tako prosimo za posredovanje 

načrta čiščenja vseh cest, ulic, kolesarskih poti in parkirišč, ki bodo očiščena v mesecu februarju 2025. 

Ob tem dajemo tudi pobudo, da pristojne službe MOL nemudoma ukrepajo in izboljšajo stanje čiščenja 

javnih površin ter preprečijo morebitne nesreče in nevšečnosti za prebivalce in obiskovalce mesta. 

Prosimo za hitro ukrepanje. 

Lepo pozdravljeni,  

 

Mojca Sojar l.r. 

Samostojna svetnica NSi 

 



 

 

Priloga 1: Fotografije neočiščenih javnih površin v MOL 

 

   

  


